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1.    Husk bestyrelseskursus - se opslag sidst i dagsordenen -  

       Vi valgte ikke at tilmelde os, da der var for få der kunne. 

2.    Status på vores Logo-projekt. Udkast fra koordinationsudvalget - Vi så på udkastene og der blev  

       bedt om mindre ændringer inden de sendes ud. Anders kontakter Ørskovgruppen og får det lavet. 

       Vi har to mulige fremgangsmåder.  

• Forslagene sendes til Børnehusene med en indstilling om, at skolebestyrelsens favorit er 

forslag 2, de kan så afklare hvad deres favorit er. Forslagene sendes ud og der stemmes om 

dem.   

• Vi mødes til et fælles møde med Børnehusenes bestyrelser, hvor de drøftes og beslutningen 

tages. 

       Børnehusene har fællesmøde d. 5. oktober, hvor de dog også har konstituering efter valg til  

       bestyrelser. Anders undersøger om en del af mødet kunne være fælles, hvor vi får besluttet,  

       hvilket logo vi går med, samt vi ser på, hvad der nu er planen fremadrettet. 

1. I personalegruppen er det besluttet at vi i løbet af 2022-23 har 3 besøg hos 

hinanden som fyraftensmøder. Skolen har afsat tid til dem.  På fyraftensmødet er 

den inviterende enhed i Børnebroen vært og der vil være præsentation af 

hinanden, rundvisning, samt orientering om enheden, og hvordan de arbejder og 

evt. særlige indsatser. Der vil være lidt hygge og bespisning, samt sociale 

aktiviteter. Der er afsat 2 timer til det og Line og Anders får lavet en plan for, 

hvem, hvor og hvornår. 

2. Der arbejdes forsat med en rød tråd i forhold til helheden, hvor der 

harmoniseres, hvor det giver mening, fx hjemmesider ect. Foldere omkring 

overgange, skolestart ect.  

3. Bestyrelsen har et ønske om to fælles mødet for de 3 bestyrelser evt, sådan at de 

fællesmøder Børnusene har koordineres med, at vi flytter vores til de dage. 

Anders finder en løsning med Line og kommer med et udspil til datoer.  

       Anders kan udbygge den prezi, vi havde som oplæg i efteråret 2021 med de nye tiltag,  

       som oplæg til fællesmødet og en drøftelse af, hvad vi nu vil fremad. 

 

3.  Meddelelser fra: 

• Elevråd – Projekt omkring trivselsbånd - startes op her i august.  

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde - Konstitueringsmøde 
Mødedato 

Onsdag d. 14.09.2022 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Line S. kan ikke deltage pga. konference, Marie 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

• De er i elevrådet ikke nået frem til et endeligt koncept, men vil køre noget i ulige /lige uger evt. 
kun tirsdag- torsdag, med faste lege.  

• De har også afprøvet turneringer, men udfordringen er at fastholde elevflokken i legene, samt 
at de kommer til tiden - så de kan starte op uden lang ventetid. Evt. afprøve en periode med 
årgangsopdelt - for at de lærer at lege indbyrdes - give dem mere ansvar - lytte til elevråd, men 
de skal alle lærer at tage ansvar for fælleskabet og de små elever. 

• Trivselsbåndet ligger bestyrelsen meget på sinde, som et rigtigt godt redskab til at skabe 
fællesskab, men hvordan får vi det fællesskab til at gro.  
 

• Formand - Møde m. forvaltning ang. sikker skoletrafik d. 12. september kl. 16.00 i møde lokalet 

på Hee skole - Vi havde et rigtigt fint møde og de vil godt støtte op om en forespørgsel til 

Vejdirektoratet om hjælp til at løse problemet. Lene har lavet et rigtigt fint brev til Plan-og 

vejanlæg, samt Vejdirektoratet. Anders læste det op og vi bestemte, at Sara får det sendt til 

Mikkel og Michael i Plan- og vejanlæg. 

• Skoleleder 

o Jubilæumsplanerne - Der er sendt Information ud til forældre. Ander skriver til Anita 

fra Sogneforeningen for at få det lagt op på Sognets facebook side, samt skriver til Peso 

fra ugeavisen og Polo fra Dagbladet. Esben kontakter radio Klitholm m.fl.  

o Cykelfri Zoner - orientering herom. Dejligt at så mange cykler, men det har været 

nødvendigt at lave cykelfri zoner for at hindre ulykker. Vi arbejder forsat med at 

eleverne m.fl. lærer de nye regler - som skal gøre det trygt at aflevere børn, at gå i skole 

mv. uden at man bliver kørt ned af en cykellist. Samt at cyklisterne skal lærer, at 

respektere at bilerne og de tunge køretøjer.   

o Anders har fundet alle de hjemmesider, der kommer fem når man søger på Hee skole. 

Det er ikke alle der er relevante for os i forhold til at opdatere data og fx billede 

materiale, men der er nogle, og så en masse autogenererede. Det vil tage lidt tid at få alt 

opdateret fx med nyt logo mv. men det sker i løbet af efteråret. 

o Evt. 

•  SFO - Bodil fortsat sygemeldt - vikar er Luise Hansen -  
• Vi har aftalt med Luise, at hun fortsætter i en glidende overgang, hvor Bodil gradvist vender 

mere tilbage.  
• Båden er kommet på plads og Anders laver et indlæg til kommunen om det fine 

genbrugsprojekt. Jeg har spurgt Bruno, om det var ok, og så længe det til var til internt brug i 
kommunen, var det fint, hvis det skulle i dagblad, skulle det lige forbi deres presseafdeling. Der 
er skrevet lidt og jeg har fået billede fra Line, men mangler et godt vejrs billede fra Børnehuset. 
De tager et i Børnehuset og sender det til mig. 
Punkter fra Line: 

o Legepladsprojekt på børnehavens legeplads. 
Efter at skibet blev revet ned for et pr. år siden og efter Coronapandemien hvor 

børnene skulle holdes afskilt, er det heldigvis igen muligt, at alle børn i Hee Børnehus 

kan samles. Skibet var i sin tid et stor trækplaster for sfo-børnene og i forbindelse med 

projektering af nye læringsmiljøer på legepladsen, har vi prioriteret etablering af et 

miljø der henvender sig til sfo børnene. Vi forventer, at søge fonde til finansiering af det 

meste. Vi fremsender dog forespørgsel om, at sfo og børnehus sammen deler de 

udgifter der må være i forbindelse med området til sfo børn på legepladsen på samme 

måde, som sfo og skole har samarbejdet om udgifterne til fodboldbur og klatrestativ. 

Line fremlægger plan/ oversigt over den del af projektet der ønske et samarbejde 



 

  

omkring, samt priser/ økonomi, tegninger og tidsplan. Det var ok med køb af kube og 

de ser frem til at høre om planerne på næste møde 

• Efter drøftelse med flere forældre om mulighed for sfo tilbud til 4. klasse, samt de 
varslede besparelser i de igangværende budgetforhandlinger, ønskes der er drøftelse 
af, at bringe denne mulighed i spil. Skal vil vi skabe et tiltrækkende og indholdsrigt 
tilbud til 4. klasses elever i sfo og er der efterspørgsel på dette? Line har bedt om, at få 
10 min. på forældremøderne i 3. og 4. klasse hvor forældrene kan oplyses om denne 
mulighed og om der kan forventes opbakning til dette fra forældre (selvom det er 
længe før aktualiteten for de nuværende 3. klasse).  Det er et fint tiltag. 

 
• Medarbejdere - intet nyt - de har travlt. 
• Støtteforening? Motionsløb d. 14. - plejer der at være noget om sponsorløb mv. (næste 

bestyrelsesmøde er d. 13.10, så der er nok lidt for kort tid, hvis der er noget der skal 
planlægges) Vi regner med at høre fra støtteforeningen. 
 

4. Økonomi - Vi afventer spændt konsekvenserne af de spareforslag, der blev besluttet i byrådet i  

                           sidste uge. 

• Vi har nu fået det første udkast. Vi har i år haft ekstra udgifter på primært personalesiden, hvor 

især barsel og ekstra vikar pga. sygdom mv og ekstra behov for undervisningsassistenter til 

støtte for elever har kostet mere, end vi har til den daglige drift, så vi havde en forventning om, 

at det blev lidt mere presset til skoleåret 2023-24. 

• Det gør det desværre. Vi har, håber vi en buffer på 100.000kr, når vi går ud af 2022. Det er 

resterne af den kassebeholdning, vi havde opbygget i 2021.  

• Det endelige budget foreligger først til december. 

• Men vi ved også, at vi har et merforbrug et stykke tid endnu. Da vi fx langt fra får dækket alle 

udgifter til støttelærere, hertil kommer den rammebesparelse vi alle har i 2023, samt andre 

ændringer med den nye budgetaftale. Så selvom vi får lidt over 100.000 kr. ekstra, fordi 

elevtallet stiger, så er det ikke helt nok og vi skal til skoleåret finde nogle besparelser og da det 

kun er personaletid, der rigtigt koster, så er det timetallet, vi skal spare på.  

• Det kan gøres på mange måder og det vil jeg beskrive, når vi kommer længere hen på året. 

• Men jeg synes, at I skulle vide, at der igen skal ske nogle mindre justeringer for at tingene 

passer. 

5.  Meddelelsesbogen - forventninger - status 

• Vi er ikke ret langt, da der ikke er truffet en fælle kommunal beslutning i forhold til, hvilken 

kommunal model man vil arbejde med, men der er dog nogle givne rammer, da vi er koblet op 

på Meebook og Aula, så det vil lære en model, der tager udgangspunkt i disse platforme. Der er 

et minimum, vi skal lave i forhold til fx status i dansk og matematik, samt evt. særlige tiltag, 

læseløft mv. 

• Lokalt har vi aftalt at vores superbruger på Meebook - Lone D, sætter sig ind i deres model og 

så giver hun os et kursus. 

• Vi kommer derefter med et udspil, som Skolebestyrelsen skal være med til at 

forventningsafstemme og så håber vi at kunne teste det i mindre skala til samtalerne i 

efteråret. 

6. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag  

     ordene.  Jeg kunne tænke mig, at vi skal se på MIB - i forhold til SFO. I har siger lige set på den i  



 

  

      2020, så det er kun orientering. Line er forhindret i dag, så vi tager den på mødet i oktober.  

Anders sender MIB til forældrebestyrelsen inden næste møde. 

6. Evt. 

Evaluering af grillaften. Et rigtigt godt arrangement og et godt sted at være med masser af aktiviteter 

til børnene. Det blev bemærket, at der ikke var ret mange af de ældste elever, men der var så fodbold, 

så det kunne være en årsag. 

Det blev anbefalet at bruge No som udgangspunkt for fx ture på cykel ud i lokalområdet. 

Kære skolebestyrelse 

I inviteres hermed til et kursus for skolebestyrelser, hvor I vil blive introduceret for og få mere viden 

om rammerne for skolebestyrelsens arbejde samt hvilke mål og perspektiver, der er for arbejdet i 

bestyrelsen. 

Oplægsholder: Lene Tetzlaff-Petersen, KOMPONENT 

Tid og sted:  

• D. 19. september 2022 kl. 17.30 – 20.45 

• Ringkøbing-Skjern Kulturcenter 

• Ranunkelvej 1 · 6900 Skjern 

• Kramp Scenen 

Programmet for kurset: 

17.30-17.50: Sandwich og vand 

17.50 – 18.00: Velkomst ved Birgit Paabøl Svendsen, Dagtilbud og Undervisning, Ringkøbing-Skjern 

Kommune  

 18.00 – 20.40:  

Oplæg og korte drøftelser om bestyrelsesmedlemmernes opgaver, ansvar og pligter.  

Bestyrelserne får viden og inspiration til udarbejdelse af principper, forretningsorden og årshjul samt 

ideer til at formidle bestyrelsens opgaver og arbejde 

Skolebestyrelsen vil arbejde med: 

• Det gode forældresamarbejdes betydning for børns læring og trivsel 

• Folkeskolelovens rammer og vilkår for skolebestyrelser  

• Tilsyn, fastsættelse af principper og godkendelse af skolens budget, undervisnings- 

og læremidler  

• Tavshedspligt, ordensregler og værdiregelsæt samt afgivelse af udtalelser, 

høringssvar og beretning  

• Samarbejdet mellem skolebestyrelsen og skoleledelse samt skolelederens rolle som 

sekretær for skolebestyrelsen  

• Folkeskoleloven i relation til elevers læring og trivsel og den kommunale 

styrelsesvedtægt. 

20.40-20.45: Tak for denne gang 

Mange hilsner 



 

  

Birgit Svendsen og  

Conni Boesen Kjær  

Udviklingskonsulent 

Dagtilbud og Undervisning 

Dyrvigsvej 9 

6920 Videbæk 


